

Conselleria d'Agricultura, Pesca, Alimentació i Aigua

RESOLUCIÓ de 14 de setembre de 2012, de la secretaria autonòmica, per la qual s'autoritza el canvi de titularitat de l'establiment d'aquicultura marina amb número de registre 23 (granja marina en terrenys de domini públic mari terrestre enfront del terme municipal de Calp).
[2012/8839]

Vista la Resolució de 7 de juny de 2001, de la Direcció General de Pesca i Comercialització Agrària, per la qual s'autoritza a Sociedad Europea de Acuicultura, SLU, la instal·lació d'un establiment de granja marina en el terme municipal de Calp (Alacant).

Vista la sol·licitud de 7 de juny de 2012 presentada per Sociedad Europea de Acuicultura, SLU, en la qual sol·licita el canvi de titular de l'establiment derivat de la fusió per absorció de la companyia Sociedad Europea de Acuicultura, SLU, per part de Consulting de Recursos Marinos, SLU, i d'esta al seu torn per la mercantil Niordseas, SL.

Vista la Resolució de 30 d'abril de 2012, del Servici Provincial de Costes d'Alacant del Ministeri d'Agricultura, Pesca, Alimentació i Medi Ambient, en què s'autoritza la transmissió a favor de Niordseas, SLU, de la titularitat de la concessió atorgada a Sociedad Europea de Acuicultura, SLU, per Orde Ministerial de 4 de maig de 2001.

Vista la proposta del director territorial de la Conselleria d'Agricultura, Pesca, Alimentació i Aigua a Alacant.

Vist l'informe del subdirector general de Pesca, resolc:

Autoritzar el canvi de titularitat de l'establiment d'aquicultura amb número de registre 23 a favor de Niordseas, SLU (CIF: B62144076), i queda el nou titular subrogat en tots els drets i obligacions de l'antic titular.

Esta resolució no posa fi a la via administrativa i en contra podrà interposar-se recurs d'alçada davant de la consellera d'Agricultura, Pesca, Alimentació i Aigua, en el termini d'un mes, comptador des del dia de la notificació de la present resolució, de conformitat amb el que disposa l'article 114 i següents de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de Règim Jurídic de les Administracions Públiques i del Procediment Administratiu Comú.

València, 14 de setembre de 2012.– La secretària autonòmica d'Agricultura, Pesca, Alimentació i Aigua: Mar Casanova Llorens.

Conselleria de Agricultura, Pesca, Alimentación y Agua

RESOLUCIÓN de 14 de septiembre de 2012 de la Secretaría Autonómica de Agricultura, Pesca, Alimentación y Agua por la que se autoriza el cambio de titularidad del establecimiento de acuicultura marina con número de registro 23 (granja marina en terrenos de dominio público marino terrestre frente al término municipal de Calp).
[2012/8839]

Vista la Resolución de 7 de junio de 2001, de la Dirección General de Pesca y Comercialización Agraria por la que se autoriza a Sociedad Europea de Acuicultura, SLU, la instalación de un establecimiento de granja marina en el término municipal de Calpe (Alicante).

Vista la solicitud de 7 de junio de 2012 presentada por Sociedad Europea de Acuicultura, SLU, en la que solicita el cambio de titular del establecimiento derivado de la fusión por absorción de la compañía Sociedad Europea de Acuicultura, SLU, por parte de Consulting de Recursos Marinos, SLU, y de ésta a su vez por la mercantil Niordseas, SL.

Vista la Resolución de 30 de abril de 2012, del Servicio Provincial de Costas de Alicante del Ministerio de Agricultura, Pesca, Alimentación y Medio Ambiente, en la que se autoriza la transmisión a favor de Niordseas, SLU, de la titularidad de la concesión otorgada a Sociedad Europea de Acuicultura, SLU, por Orden Ministerial de 4 de mayo de 2001.

Vista la propuesta del director territorial de la Conselleria de Agricultura, Pesca, Alimentación y Agua en Alicante.

Visto el informe del subdirector general de Pesca, resuelvo:

Autorizar el cambio de titularidad del establecimiento de acuicultura con número de registro 23 a favor de Niordseas, SLU (CIF: B62144076), quedando el nuevo titular subrogado en todos los derechos y obligaciones del antiguo titular.

La presente resolución no pone fin a la vía administrativa y contra la misma podrá interponerse recurso de alzada ante la consellera de Agricultura, Pesca, Alimentación y Agua, en el plazo de un mes contado desde el día de la notificación de la presente resolución, de conformidad con lo dispuesto en el artículo 114 y siguientes de la Ley 30/1992, de 26 de noviembre, de Régimen Jurídico de las Administraciones Públicas y del Procedimiento Administrativo Común.

Valencia, 14 de septiembre de 2012.– La secretaria autonómica de Agricultura, Pesca, Alimentación y Agua: Mar Casanova Llorens.